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YAMAN ÇELİŞKİ
BIR TARAFTA YIKIM, BIR TARAFTA IŞGAL VAR

Büyükşehir Belediyesi ekipleri, Konyaaltı sahi-
linin batı kısmında sahil işgalini önlemek için 

denetim ve yıkım çalışması yapıyor. Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yapılıp işletilen 2. Etap 

Konyaaltı Sahil Projesi’nde ise demir kazıklarla 
sahil işgali yapılması tepki çekti. 

                    SAHİLDE DENETİM VE YIKIM

n ANTALYA Valisi Hulusi Şahin Başkanlı-
ğı’nda yapılan Konyaaltı Sahili Değerlendirme 
Toplantısı’nın ardından denetimler sıklaştırıl-
mıştı. Büyükşehir Belediyesi zabıta ekipleri, 
yaz sezonu öncesi sahildeki işletmelerin kaçak 
bölümlerinde yıkım çalışmalarına başladı. Sa-
hili işgal eden bölümlerin camları sökülürken, 
burada yer alan mobilyalar da kaldırıldı. Bu 
işlemler sırasında bazı olaylar da çıktı.
                    

n KONYAALTI sahilinin doğusunda zabıta 
ekipleri ve işletme sahipleri arasında yıkım ger-
ginli ve arbede  yaşanırken batı taraftaki sahil 
ise  belediye eliyle sahil işgal ediliyor. Büyük-
şehir Belediyesi tarafından yapılıp işletilen 2. 
Etap Konyaaltı Sahil Projesi’nde kıyıya demir 
kazıklar yığıldığı görüldü. Belediyenin sahilin 
bir kısmında işgalle mücadele ederken diğer kıs-
mında tam tersini yapması tepki çekti.  n 6'DA

BÜYÜKŞEHİR KENDİYLE ÇELİŞTİ 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n ANTALYA Valisi Hulusi Şahin 
ve Antalya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek 3-9 
Mayıs tarihleri arasında kutlanan 
Trafik Haftası’nda UKOME Genel 

Kurulu üyeleriyle bir araya geldi. 
Böcek,” Ulaşım Master Planının 
ihalesini yaptık, yıl sonuna kadar 
tamamlıyoruz. 200 milyon TL’ye 
mal olacak.“dedi. n 5'TE

200 MİLYONLUK 
ULAŞIM PLANI   
                    

n ANTALYA Bü-
yükşehir Belediyesi 
ev sahipliğinde bu 
yıl 4.’sü gerçekleş-
tirilen Foodfest An-
talya Gastronomi 
Festivali, Kumluca 
ilçesinde domates 
hasadı ile başladı. 
n 5’TE 

Domates hasadı
İle festivale startn ANTALYA’DAN yaşa-

yan Gülsüm Kabadayı, bir 
hastanenin yoğun bakım 
servisinde tedavi görürken 
tanıdığı, kimliği belirsiz Rus 
gence 10 yıl boyunca annelik 
yaptı. Gülsüm Kabadayı’nın 
“Umut”lu başlayan ancak 
hüzünlü biten fedakarlık öy-
küsü, sinema filmi olacak. 
 n HABERİ 2’DE 

UMUT’UN YAŞAMI
‘BİR UMUT’ OLDU

n RAPORDA, “Beş numaralı direğin yapısal 
tasarımında ve bulonlu birleşimlerinde yeterli 
mühendislik hizmeti alınmadığı tespit edilmiş-
tir. Sonuç olarak, direk ve birleşim noktalarının 
istisnai yük koşullarına uygun tasarlanmadığı 
kanaatine varılmıştır” ifadeleri yer aldı. n 4’TE 

YENI BILIRKIŞI RAPORU ÇIKTI

TASARIMI YANLIŞ 
                    

ANTALYA’da 1 kişinin hayatını kaybet-
tiği teleferik kazasının 6’ncı duruşma-
sında yeni  bilirkişi raporu okundu

BİRLEŞİM NOKTALARI HATALI 

n TURİZMCİLER, bu yıl 
Kurban Bayramı ile Hris-
tiyanlıkta en önemli dini 
bayramlardan biri olan Pfin-
gsten’in art arda geldiğini 
belirtip, yoğunluk bekle-
dikleri açıkladı. Sektör 
temsilcileri, Kurban 
Bayramı tatilinin 9 güne 
çıkartılmasını ve kararın 
erken açıklanmasını da 
istedi. n 4’TE 

Turizmde çifte 
bayram umudu

n ANTALYA Biriketçiler, Nalbu-
riyeciler, İnşaat Malzemecileri ve 
Hafriyatçılar Esnaf Odası Başkanı 
Özgür Bucaklı,  sürpriz bir şekilde 
görevinden istifa etti. Rakiplerinin 
saldırısına uğradığı iddia edilen 
Bucaklı,  “Üyelerimizin sükuneti, 
odamızın kötü imaj ile anılmaması 
adına istifa ediyorum.” dedi. n 5’TE 

SÜRPRİZ İSTİFA

n ANTALYA’DA gece saatlerinde 
yaşanan korkunç kazada bir sü-
rücünün çarparak kaçtığı 2 çocuk 
annesi kadın hayatını kaybetti. 
Vicdansız sürücünün kimlik tespit 
çalışmaları devam ediyor. n 2’DE 

ÇARPIP 
KAÇTI  

BÖCEK: YIL SONUNA TAMAMLANACAK
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HABER

Antalya’dan yaşayan 
Gülsüm Kabadayı’nın 
dünyaya uzanan insanlık 
dersi aradan geçen zaman 
diliminde unutulmadı. 

Kabadayı’nın trafik kazası sonucu 
yatağa bağımlı kimliği belirsiz Rus gen-
ce fedakârca 10 yıl boyunca bakması 
sinemaya uyarlanmaya başlandı.

MUSTAFA USLU YAPIMI
Yapımcılığını “Ayla” ve “Müslüm” gibi 
filmlerin de yaratıcısı Mustafa Uslu’nun 
üstlendiği “Bi Umut” isimli filmin 
çekimlerine 7 Nisan’da başlandı. Mos-
kova’da ve Antalya’da çekilecek filmin 
yönetmen koltuğunda Gökhan Arı 
oturdu. Senaryosunu Mert Dikmen’in 
kaleme aldığı filmde, Gülsüm Kabada-
yı’yı Türk sinemasının oyuncularından 
Ayça Damgacı canlandırıyor. 

KADRO ZENGİNLİĞİ
Gülsüm Kabadayı’nın “Umut” ismini 
verdiği kimliği belirsiz Rus gencini 
ise Rusya’da “Slovo Patsana” (Erkek 
Sözü) dizisinde oynayan ünlü oyuncu 
Leon Kemstaç oynayacak. 
Anna Andrusenko da Umut’un Rus 
olduğu anlaşılan sahnede ninni söy-
leyen animatör kız rolünü üstlenecek. 
Gülsüm Kabadayı’yı usta oyuncu Hülya 
Duyar canlandırıyor. Umut karakterine 
ise genç yetenek Leon Kemstach hayat 

veriyor. Uzun bir aranın ardından setle-
re dönen Arzum Onan, filmde ‘Fatma’ 
karakteriyle seyirci karşısına çıkacak. 
Gülsüm Anne’nin oğullarını ise Celal 
Öztürk (Tunahan), Gürberk Polat (Meh-
met Ali) ve Hayat Van Eck (Alihan) 
canlandırıyor. 
Ayrıca, Fikret Kuşkan, Yüsra Geyik, 
Mehmet Esen, Levent Ülgen, Füsun 

Kostak, Bora Kırkım, Necmi Yapıcı ve 
Birce Bircan gibi birçok değerli isim de 
kadroda yer alıyor.

NELER OLMUŞTU
Akdeniz Üniversitesi Hastanesi’nde 
Ağustos 2008’de tedavi gören bir ya-
kınına refakat eden Gülsüm Kabadayı, 
trafik kazası sonucu aynı hastanenin 

yoğun bakım servisinde kalan kimliği 
meçhul gençle ilgilenmeye başladı.  
Kabadayı, yaklaşık 2 ay gönüllü baktığı 
gencin adını “Umut” koydu. Daha sonra 
genci evine götürerek bakımını üstlen-
di. Kabadayı’nın 10 yıl boyunca baktığı 
Umut, 23 Ocak’ta çoklu organ yetmez-
liği sonucu hayatını kaybetti. 
n ERTUĞRUL GÜN

UMUT’UN YAŞAMI
‘BİR UMUT’ OLDU
Antalya’da yaşayan Gülsüm Kabadayı, bir hastanenin yoğun bakım servisinde tedavi 
görürken tanıdığı, kimliği belirsiz Rus gence fedakârca 10 yıl boyunca annelik yaptı. Gül-
süm Kabadayı’nın “Umut”lu başlayan ancak hüzünlü biten öyküsü, sinema filmi olacak. 

Antalya’da meydana gelen korkunç 
kazada plakası belirlenemeyen sürücü-
nün 34 yaşındaki Firdes Tufan’a çar-
parak kaçtı. Kazanın hemen ardından 
hastaneye kaldırılan genç kadın hayata 
tutunamadı. Polis kaçan sürücünün 
peşine düştü. 

ÇARPIP KAÇTI
Korkunç kaza 00.30 sularında Murat-
paşa ilçesi Gazi Bulvarı’nda meydana 
geldi. Plakası belirlenemeyen siyah 
renkli araç yol kenarında bulunan 
Firdes Tufan’a çarpıp kaçtı. Kazayı 
göreler durumu 112 Acil Çağrı Merke-

zi’ne bildirdi. İhbarın ardından bölgeye 
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi.

KURTARILAMADI
Kazanın ardından olay yerine gelen 
sağlık ekipleri komada olan 2 çocuk 
annesi Firdes Tufan’a yaptıkları ilk 
müdahalenin ardından Kepez Devlet 
Hastanesi’ne kaldırıldı. Burada yapılan 
tüm müdahaleye rağmen kurtarılamadı. 
Cenazesi otopsi için Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı. Acı haberi alan 
Isparta’daki yakınları gözyaşlarına 
boğuldu. Eşi Ahemt Tufan ve yakınları 
cenazeyi almak için Antalya’ya geldi.

ISPARTA’YA GÖTÜRÜLDÜ
Antalya Adli Tıp Kurumu morgunda 
yapılan otopsinin ardından talihsiz ka-
dının cenazesi eşi Ahmet Tufan’a tes-
lim edildi. Ahmet Tufan, eşine çarpıp 
kaçan sürücünün bulunmasını istedi. 
Firdes Tufan’ın cenazesi toprağa veril-
mek üzere Isparta’nın Pazar Köyü’ne 
götürüldü. n ERTUĞRUL GÜN

İKİ ÇOCUK ANNESİ KADINA ÇARPIP KAÇTI

VİCDANSIZ SÜRÜCÜ  
Antalya’da gece saatlerinde yaşanan korkunç kazada bir sürücünün çarparak kaçtığı 2 çocuk 
annesi kadın hayatını kaybetti. Vicdansız sürücünün kimlik tespit çalışmaları devam ediyor. 

MANAVGAT Belediyesi 
sağlık söyleşileri kapsamın-
da Akdeniz Kan Hastalıkları 
Vakfı Başkanı Prof. Dr. Duran 
Canatan, “Akdeniz Anemisi, 
Talasemi Önleme Konferansı” 
ile Atatürk Kültür Merkezi’nde 
Manavgatlılar ile buluştu.Top-
lumsal sağlık bilincini artırma-
ya yönelik olarak düzenlenen 

söyleşide, Prof. Dr. Duran 
Canatan, Akdeniz bölgesinde 
yaygın görülen kalıtsal bir kan 
hastalığı olan talasemi hak-
kında kapsamlı bilgiler verdi. 
Talasemi taşıyıcılığının ve 
hastalığın tanımı, genetik geçiş 
şekli, tanı yöntemleri ve tedavi 
olanakları gibi birçok önem-
li konuyu ele alan Canatan, 
özellikle erken teşhisin hayati 
önemde olduğunu vurguladı.
Etkinliğin ardından kısa bir 
konuşma yapan Manavgat Be-
lediye Başkanı Op. Dr. Niyazi 
Nefi Kara, sağlık alanında far-
kındalık yaratmayı hedefleyen 
bu tür etkinliklerin Manavgat 
Belediyesi tarafından sürdürü-
leceğini belirtti. Kara, “Toplum 
sağlığını önceleyen, bilimsel 
veriler ışığında yapılan bu tür 

söyleşiler, özellikle gençlerimiz 
ve ailelerimiz için büyük önem 
taşıyor. Talasemi gibi bölgemiz-
de yaygın görülen hastalıklar 
konusunda halkımızı bilinç-
lendirmeye devam edeceğiz.” 
dedi. Konferansın sonunda 

Manavgat Belediye Başkanı 
Niyazi Nefi Kara’nın eşi Hacer 
Ceyhan Kara, Prof. Dr. Duran 
Canatan’a bir teşekkür plaketi 
takdim etti. 
n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

Manavgat’ta sağlık söyleşileri sürüyor

ANTALYA İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. 
Behzat Özkan, 10 Mayıs ‘İnme Farkında-
lık Günü’ dolayısıyla Antalya Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Evde Sağlık Hiz-
metleri Ekibi ile birlikte inme geçiren bir 
hastayı evinde ziyaret etti. hasta ve yakın-
larıyla sohbet eden Özkan, onların ihtiyaç 
ve taleplerini dinledi. Özkan, “İnme, beyne 
giden kan akışının ani bir şekilde kesilme-
siyle oluşan ve hızlı müdahale gerektiren 
tıbbi bir acil durumdur. Zaman çok kri-
tiktir; erken tanı ve tedavi, kalıcı hasarları 
önleyebilir ve hayat kurtarır. İnme, tıpkı 
kalp krizi gibi ani gelişir. Kan, kalpten 
boyundaki ana damarlar aracılığıyla beyne 
taşınır. Bu akış durduğunda beyin oksijen 
ve besin maddelerinden mahrum kalır 
ve bu durum ciddi hasarlara yol açabilir.
Her yıl milyonlarca insan inme geçiriyor. 
Bu ciddi sağlık sorununun en önemli risk 
faktörleri arasında sağlıksız beslenme, 
yetersiz fiziksel aktivite, tütün ve alkol 
kullanımı yer alıyorb Ani yüz, kol veya 
bacakta, özellikle vücudun bir yarısında 
kuvvet kaybı, uyuşma, bayılma, konuşma 
bozukluğu, şiddetli baş ağrısı, denge kaybı 
ve görme kaybı gibi belirtiler inmenin 
habercisi olabilir. Bu tür belirtilerle karşı-
laşıldığında vakit kaybetmeden 112 Acil 
Çağrı Merkezi aranmalıdır.” dedi. n DHA 

İnme uyarısı 

ANTALYA’da kültürel mirasın yaşatılma-
sı amacıyla açılan sergide, bir ilk olan 
sanat çalışmaları da yer aldı. Sanatçı 
Şengül Elaldı’nın halı üzerine akrilik 
boya ile işlediği Yörük kadını resmi 
hayranlık uyandırdı.Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Bülent Ecevit Kültür 
Merkezi’nde açılan ‘Toros Dağları Yörük 
Masalları’ ve ‘Yörüğün Her Adımı, 

Dağa Yazılmış Hikayeleri El Sanatlarıyla 
Buluşuyor’ sloganlı sergide, Atatürk 
Sanat Eğitimi Merkezi’nde (ATASEM) el 
sanatları eğitimlerine katılan kursiyerler 
ile öğretmenlerin Yörük gelenek ve 
göreneklerini yansıtan sanat çalışmaları 
yer aldı.

HALI ÜZERİNDE YÖRÜK KADINI
Konyaaltı Halk Eğitimi Merkezi’in 
(KONHEM) destek verdiği sergide 
bir ilk olan sanat çalışmaları da dikkat 
çekti. KONHEM el sanatları öğretmeni 
Şengül Elaldı, ilk kez dekoratif bir duvar 
halısı üzerine akrilik boya ile Yörük 
kadını resmi yaptı. Geleneksel kıyafetleri 
de tuval yapıp üzerlerine Yörük kadını 
resimleriyle süsleyen sanatçı Elaldı, 
“Halı üzerinde yaptığım çalışmada 
sprey boya ile akrilik boya kullandım. 
Çizdiğim Yörük kızı resmini halı 
üzerinde renklendirip canlandırdım. Alt 
kısmında kilim desenleri de olan halının 
temel desenlerini yok etmeden üzerine 
Yörük kızı resmini yerleştirdim. Çok 
özel bir çalışma oldu. Farklı materyaller 
üzerinde sanat uygulamaları yapmak 
beni her zaman heyecanlandırıyor” 
dedi. n DHA 

Halı üzerine 
resim sanatı

DÖŞEMEALTI Belediyesi ekipleri ilçe 
genelinde sürdürdüğü yol çalışmaları kap-
samında ilçenin önemli ana arterlerinde 
sıcak yama asfalt çalışmalarını sürdürüyor. 
Çalışmalar kapsamında açılışı gerçekleş-
tirilecek olan Merkez Cami çevresinde 
yol ve asfalt çalışmaları gerçekleştirildi. 
Döşemealtı Belediye Başkanı Mende-
res Dal, “Döşemealtı Belediyesi olarak 
çalışmalarımıza devam ediyoruz. Antalya 
Büyükşehir Belediyemizin de desteğiyle 
ana arterlerimizde yama asfalt çalışmala-
rını yaptık. Elektrik alt yapı çalışmaların-
dan dolayı kazılan yerlerde yama asfalt 
çalışmamıza da devam ediyoruz. En kısa 
sürede bu çalışmaları tamamlayacağız. 
Açılışını gerçekleştireceğimiz Merkez 
Cami çevresinde de yol ve asfalt çalışma-
larını kısa sürede tamamlayacağız” dedi. 
n BÜLENT ÖNER/antalyakorfez.com

Altyapı çalışması



3      
SAYFA

CUMARTESI
SICAKLIK

26 C0

PAZAR
SICAKLIK

25 C010 Mayıs 2025 CUMARTESI

REKLAMLARINIZ İÇİN

   

Yıl: 21      Sayı: 6373    10 Mayıs 2025 CUMARTESI

Imtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı Işleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli
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Alanya ilçesi Oba 
Mahallesi Fabrika 
Caddesi’nde 10 Ni-
san saat 17.00 sıra-

larında meydana gelen kazada, 
bisikletiyle hastaneden dönen 
Aysel Yıldırım’a, arkadan gelip 
sağ tarafa dönmek isteyen A.T. 
(61) idaresindeki 07 ASG 567 
plakalı beton mikseri çarptı. 
Beton mikserinin altında kalan 
Yıldırım, hayatını kaybetti. 
Evli ve 5 yaşında kız çocuğu 
annesi Yıldırım’ın cenazesi, 
memleketi Gazipaşa ilçesinde 
toprağa verildi. Gencay Yıldı-

rım, 8 yıllık eşinin 10 tonluk 
beton mikserinin üzerinden 
geçmesi sonucu öldüğünü 
belirterek, sürücünün serbest 
bırakılmasına tepki gösterdi.

PARKLARDA ZAMAN 
GEÇİRİYORUZ
Yıldırım, kızı Elif Sare ile ka-
zanın ardından psikolojilerinin 
bozulduğunu, eve giremedik-
lerini anlattı. Gencay Yıldırım, 
“Sürücü hala dışarıda. Tutuk-
lanmadı. Savcılığın tutuklama 
talebiyle mahkemeye sevk 
etmesine rağmen nöbetçi 

hakimlik tutuksuz yargılama ve 
yurt dışı yasağı koyarak serbest 
bıraktı. O gün bu gündür dışa-
rıda. Çocuğumun psikolojisi 
çok bozuk. Çocuğumu hiçbir 
yere bırakamıyorum. Bu sebep-
le işimi bıraktım. Çalışamıyo-
rum. Kendi psikolojim de ona 
göre. Adaletin tecelli etmesini 
istiyoruz. Beklentimiz, bu 
vahşinin bir an önce cezae-
vine konulup, vicdanımızın 
rahatlaması. Yoksa giden geri 
gelmiyor. Çocuğumu sabah 
kreşe götürüyor, öğle vakti 
alıp akşamüstü psikoloğa gö-
türüyorum. Eve girmemek için 
hep parklarda zaman geçiriyo-
ruz” diye konuştu.

‘GÖRÜNTÜLER 
ÇELİŞKİLİ’ İDDİASI
Kaza yerinde tutulan tutanakla 
güvenlik kamera görüntüleri-
nin farklı olduğunu savunan 
Yıldırım, “Bisikletle kamyo-
nun yan yana geldiği ve kör 

noktada kaldığı yönünde tuta-
nak tutulmuş. Görüntülerde; 
kamyon, bisikletin 50- 60 met-
re arkasından geliyor. Kamyon 
ne sağa saparken sinyal veriyor 
ne de frene basıp, duruyor. Hu-
kuk mücadelemize devam ede-
ceğiz. Adaletin tecelli edece-
ğine inanıyoruz” dedi. Gencay 
Yıldırım, tutanak ile görüntü-

nün farklı olduğu anlara ilişkin 
güvenlik kamerası görüntüsünü 
avukatı aracılığıyla emniyetten 
talep ettiğini de söyledi. Diğer 
yandan kazaya ilişkin güven-
lik kamerası görüntülerinde; 
bisikletiyle kavşağa giren Aysel 
Yıldırım’a arkadan gelen beton 
mikserinin çarptığı ve üzerin-
den geçtiği görüldü. n DHA 

Şoförün serbest kalmasına tepki gösterdi

Alanya’da beton mikserinin çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Aysel Yıldırım’ın 
(35) eşi Gencay Yıldırım (47), şoförün 
serbest kalmasına tepki gösterdi. 5 yaşın-
daki kızıyla psikolojilerinin bozulduğunu 
anlatan Yıldırım, “Adaletin tecelli etmesini 
istiyoruz. Yoksa giden geri gelmiyor” dedi.

EŞI IÇIN ADALET 
ISTIYOR

Kepez ilçesi Şafak Mahallesi’ndeki 
Akdeniz Yeşil Sanayi Sitesi içerisinde 
yer alan araç boyama atölyesinin bo-
ya-depolama kısmında, saat 09.30 sıra-
larında yangın çıktı. Boya ve tinerlerin 
bulunduğu yerden duman yükseldiğini 
gören çalışanlar alevlere müdahale 
ederken, durum 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne bildirdi. İhbarla adrese ekipler 
sevk edildi. Kısa sürede gelen itfaiye 
ekibi, iş yerinin üst kısmında boya ve ti-
nerlerin bulunduğu yerde çıkan yangına 
müdahaleye başladı.

BOYALARI DIŞARI ÇIKARMAYA 
ÇALIŞTILAR
İş yeri çalışanları ve komşular da içe-

ride zarar görmeyen boyaları güvenli 
bölgeye çıkarmaya çalıştı. Dumandan 
etkilenen bazı çalışanların yüzüne es-
naf hortumla su tutarken, bazılarının 
ayran verdiği görüldü. 

Olay yerine ulaşan polis ekibi, 
içeriye giren iş yeri çalışanları ile 
komşularını uzaklaştırarak güvenliği 
sağladı.

YARIM SAATLİK ÇALIŞMA İLE 
SÖNDÜRÜLDÜ
Alevlere müdahale etmek isteyen ve 
zarar görmeyen malzemeleri dışarı 
çıkarmaya çalışırken dumandan etki-
lenen 12 kişiye ambulansta müdahale 
edildi. Çalışanlardan ve yangını sön-
dürmeye çalışan bazıları tedbir amaçlı 
hastaneye götürüldü. 
Yarım saatlik çalışmayla söndürülen 
yangında büyük miktarda zarar oluştu. 
Ekipler yangının çıkış nedenini araş-
tırıyor.Yangını görüp yardıma gelen 
sanayi çalışanlarından İsmail Güneş, 
“İş yerinde oturuyordum. 
Çatıdan duman çıkınca, çatıya çıkarak 
söndürmeye çalıştık. İçeride bulunan 
araçları dışarı çıkartarak, müdaha-
le ettik ama söndüremedik. İtfaiye 
geldi, söndürdü. İçeride boya ve tiner 
malzemeleri vardı, onlar yandı. Büyük 
oranda maddi zarar meydana geldi” 
diye konuştu. n DHA 

12 KIŞI DUMANDAN ETKILENDI

ATÖLYEDE YANGIN 
ANTALYA’da araç boyama 
atölyesinde çıkan yangında 
çok sayıda boya ve boya 
malzemesi yandı. İş yeri 
çalışanları zarar görmeyen 
malzemeleri dışarı çıkar-
maya çalıştı, bu sırada 12 
kişi dumandan etkilendi.

BURDUR’da motosikletin trafik işaret 
levhasına çarptığı kazada Spor Bilimleri 
Fakültesi öğrencisi Berk Civil’in (19), 
sol bacağı diz altından koptu. Kaza, saat 
19.00 sıralarında Karasenir Mahallesi 
Kavşağı’nda meydana geldi. Mehmet 
Caner E.’nin (19) kontrolünü yitirdiği 15 
ADA 229 plakalı motosiklet, kaldırımda-
ki trafik işaret levhasına çarptı. Kazada 
Mehmet Caner E. yaralanırken, yanın-
daki Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi 
(MAKÜ) Spor Bilimleri Fakültesi 1’inci 
sınıf öğrencisi Berk Civil’in sol bacağı 
trafik levhasına çarparak diz altından 
koptu. Yaklaşık 25 metre savrulan Civil’e 
ilk müdahaleyi çevredekiler yaptı. Berk 
Civil’in bacağı kemerle sıkılarak kan akışı 
durduruldu.

ÖZEL KUTU İLE GÖTÜRÜLDÜ
İhbarla kaza yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Motosiklet sürücüsü ile Civil, 
ambulanslarla Burdur Devlet Hastanesi’ne 
kaldırıldı. Berk Civil, buradan Isparta 
Süleyman Demirel Üniversitesi Hastane-
si’ne sevk edildi. Civil’in kopan bacağı 
da ekipler tarafından olay yerinden alınıp, 
özel kutuyla götürüldü. MAKÜ Spor Bi-
limleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Emrah 
Atay da hastaneye gelerek Berk Civil’in 
durumu hakkında yakınlarından bilgi aldı. 
Kazaya ilişkin soruşturma başlatılılrken, 
Mehmet Caner E.’nin durumun iyi olduğu 
öğrenildi. n DHA

Öğrencinin
bacağı koptu

ISPARTA’da minibüsle çarpışan 
motosikletin sürücüsü Mehmet Cihan 
Günay (39) hastanede hayatını kaybet-
ti. Isparta Uluborlu ilçesi Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk Bulvarı üzerindeMeh-
met Cihan Günay’ın kullandığı 32 UC 
528 plakalı motosiklet, Yusuf Ö.’nün 
(26) kullandığı 03 AGU 606 plakalı 
minibüse çarptı. 

Savrulan motosiklet sürücüsü Günay 
ağır yaralandı. İhbar üzerine olay yeri-
ne sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 
Yapılan ilk müdahalenin ardından ağır 
olarak Uluborlu Devlet Hastanesi’ne 
götürülen Mehmet Cihan Günay kur-
tarılamadı. Polis ekipleri kazayla ilgili 
soruşturma başlattı. n DHA 

Uluborlu’da kaza 

ISPARTA Emniyet Müdürlüğü’ne 
bağlı ekipler tarafından dün il merke-
zinde uyuşturucu madde kullanımı ve 
ticaretinin engellenmesi çalışmaları 
kapsamında sokak satıcılarına yönelik 
operasyon yapıldı. 27 parça halinde 
satışa hazır 1088 kullanımlık kağı-
da emdirilmiş sentetik kannabinoid 
ele geçirilen operasyonda 2 şüpheli 
hakkında ‘uyuşturucu veya uyarıcı 
madde kullanmak’ suçundan adli işlem 
yapılırken, 2 şüpheli ise ‘uyuşturucu 
veya uyarıcı madde ticareti’ suçundan 
gözaltına alındı. n DHA 

Torbacı operasyonu

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı’na 
bağlı Asayiş, KOM, JASAT ve İstihbarat 
Kısmı ekiplerince, silah ve mühimmat 
kaçakçılığı ile bireysel kanunsuz silah-
lanmanın önlenmesine yönelik yürütülen 
çalışmalar kapsamında dün saat 06.00’da 
Okurcalar, İncekum, Avsallar, Türkler, 
Alara, Akdam, Saburlar ve Çakallar 
mahallelerinde eş zamanlı operasyon dü-
zenlendi. Operasyonlar, 6136 sayılı Ateşli 
Silahlar ve Bıçaklar ile Diğer Aletler 
Hakkında Kanun ile 2521 sayılı Avda ve 
Sporda Kullanılan Tüfekler, Nişan Taban-
caları ve Av Bıçaklarının Yapımı, Alımı, 
Satımı ve Bulundurulmasına Dair Kanuna 
muhalefet suçları kapsamında alınan adli 
arama kararları doğrultusunda gerçekleşti-
rildi. n DHA

Silah operasyonu 
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Konyaaltı Sarısu’da 12 Nisan 
2024'te meydana gelen, 1 
kişinin hayatını kaybettiği, 7 
kişinin yaralandığı ve mahsur 

kalan 174 kişinin 23 saatte kurtarıldığı 
teleferik kazasıyla ilgili teleferik işletme-
cisi ANET'in önceki yönetim kurulu baş-
kanı, mevcut Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz'ün de aralarında olduğu 
6 kişi tutuklandı. 36 sayfalık iddiana-
mede, kazada hayatını kaybeden Memiş 
Gümüş'ün yakınları dahil olmak üzere 
150 kişi, şikayetçi sıfatıyla yer aldı.

İLK DURUŞMADA KOCAGÖZ TAHLİYE OLDU
İddianamede, Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, ANET Genel Müdürü 
Vekili Ahmet Buğra Samsunlu, Okan 
Erol ve Serkan Yellice'nin de aralarında 
olduğu 12 kişi sanık olarak kabul edildi. 
Savcılık, 12 sanığın 'Taksirle ölüme ve 
yaralanmaya neden olma' suçundan ce-

zalandırılmasını istedi. Savcılık, Mesut 
Kocagöz'ün de aralarında bulunduğu 12 
sanığın 27'şer yıla kadar hapisle ceza-
landırılmasını istedi. Başkan Kocagöz, 
Antalya 6'ncı Ağır Ceza Mahkemesi'nde 
görülen ilk duruşmada, yurt dışı çıkış 
yasağı verilerek tahliye edildi. 5'inci 
duruşmada ise tutuklu 5 sanığın adli 
kontrolle tahliyesine karar verildi.

BİLİRKİŞİ RAPORUNDA DİREK VE BİR-
LEŞİM NOKTALARINA DİKKAT ÇEKİLDİ
Teleferik kazasına ilişkin 6'ncı duruşma, 
Antalya 6'ncı Ağır Ceza Mahkemesi'nde 
görüldü. Duruşmada tutuksuz sanıklar 
Ahmet Buğra Samsunlu, Serkan Yellice, 
Serdar Tezcan, Okan Erol ve Suphi 
Kaplan hazır bulundu. 
Duruşmada, Orta Doğu Teknik Üni-
versitesi tarafından hazırlanan rapor 
okundu. Bilirkişi raporunda, "Antalya 

Tünektepe Teleferik Tesisi'nde yaşanan 
kazaya ilişkin teknik inceleme sonu-
cunda, beş numaralı direğin yapısal 
tasarımında ve bulonlu birleşimlerinde 
yeterli mühendislik hizmeti alınmadığı 
tespit edilmiştir. 
Sonuç olarak, direk ve birleşim nokta-
larının istisnai yük koşullarına uygun 
tasarlanmadığı kanaatine varılmıştır" 
ifadeleri yer aldı. 

YURT DIŞI YASAĞI KALKTI, EK RAPOR 
İSTENDİ
Mesut Kocagöz'ün avukatı Süleyman 

Çalıkuşu, teleferiğin durdurulduktan 
sonra yüksek çekme kuvvetine dayana-
mamasından kaynaklı arıza yaşandığına 
dikkati çekti. Avukat Çalıkuşu ayrıca 
Kocagöz'ün görevi nedeniyle yurt dışı 
çıkış yasağının kaldırılmasını talep etti. 
Heyet, görevleri nedeniyle mahkemeye 
dilekçe sunan Mesut Kocagöz'ün yurt 
dışına çıkış yasağının kaldırılmasına, 
diğer sanıkların yurt dışı çıkış yasakla-
rının gerekçe ve belge sunulduğu tak-
dirde kaldırılacağına karar verdi. Ayrıca 
kazaya ilişkin ek rapor alınması istendi. 
Duruşma, ertelendi. n DHA

Yeni bilirkişi raporu çıktı
Tasarım yanlış olmuş 

Akdeniz Turistik Otelciler ve İşletme-
ciler Birliği (AKTOB) Başkanı Kaan 
Kaşif Kavaloğlu, yılın ilk üç ayının 
geçen seneye göre yüzde 20 geride 
kapandığını belirterek, bu dönemin son 
yıllarda yaşadıkları en kötü kış sezonu 
olduğunu söyledi. Bunda birçok farklı 
etken olduğunu aktaran Kavaloğlu, 
“Çok önemli bir coğrafyada yaşıyoruz. 
Çok değerli topraklarda turizm hareke-
tinde bulunuyoruz. Ama bu coğrafyanın 
getirmiş olduğu, bazen yakın çevremiz-
deki olumsuzlukların turizm anlamında 
etkisi de oluyor. Kötü bir ilk üç ay ve 
mart ayı geçirdik diyebiliriz. Ama nisan 
ayı itibarıyla sistem tamamen toparla-
dı ve geride olduğumuz yüzde 20, 30 
Nisan itibarıyla tamamen kapandı. Çok 
iyi bir nisan geçirdik” dedi.

BAYRAMLAR PEŞ PEŞE
Bu yıl turizm sezonunun Ramazan 
Bayramı ile başladığını kaydeden Ka-

valoğlu, “Daha sonra Paskalya. Zaten 
mart ayının kötü geçmesinin sebebi, 
Paskalya’nın marttan nisana kaymasıy-
dı. Paskalya sonrasında Hollandalıların 
Kral Günü, çok özel bir haftalık tatil-
leri vardı. Mayıs ayının ilk haftasında 
Rusların çok önemli olan bağımsızlık 
haftaları var. Sonra yine Avrupa’nın ve 
Almanya’nın bayram tatilleri var ve 
bizim Kurban Bayramı’mız gelecek. 
Böylece sezon peş peşe tatil programla-
rıyla devam edecek” diye konuştu.

“TATİL UZATILSIN’ TALEBİ
Kurban Bayramı rezervasyonlarının da 
başladığını açıklayan Kavaloğlu, “Çün-
kü iklim şartları Ramazan Bayramı’na 
göre çok daha iyi olacak Antalya’da. 

Dolayısıyla Kurban Bayramı, Ramazan 
Bayramı’ndan çok daha iyi geçecek. 
Tabii ki tatilin o dönemde uzaması çok 
önemli ama tam okulların kapanmasın-
dan önceki haftaya, sınav haftalarından 
önceye denk geliyor. Bu konuda nasıl 
bir karar çıkar bilemiyorum. Tatilin 9 
güne uzatılması için erkenden kararın 
alınmasını tercih ederiz” dedi.

PFİNGSTEN İLE KURBAN BAYRAMI 
BİRLEŞİYOR
Kurban Bayramı ile Hristiyanlıktaki 
en önemli dini bayramlardan biri olan 
Pfingsten tatilinin birleştiğine işaret 
eden AKTOB Başkanı Kavaloğlu, 
“Bunu Ramazan Bayramı ve Paskal-

ya’nın peş peşe gelmesiyle görmüştük. 
Özellikle Avrupa’da yaşayan Türklerin 
bu tatil periyotlarını birleştirerek, kendi 
ülkelerinde ve Antalya’da tatil yapma-
yı tercih ediyor olması bizim için çok 
değerli. Dolayısıyla gurbetçilerimizin, 
Avrupa’da yaşayan Türklerin Ramazan 
Bayramı ve Paskalya’yı birleştirdik-
leri gibi peş peşe Kurban Bayramı ile 
Pfingsten tatilini de birleştireceklerini 
düşünüyorum. Avrupa’da yaşayan Türk-
ler için Pfingsten ve Kurban Bayramı 
tatili, birlikte ciddi uzun dönem tatili 
olacak. Açıkçası en çok oradan yoğun-
luk bekliyorum” dedi.

18 MİLYON HEDEFİ
Kurban Bayramı tatilinin 9 güne çıkar-
tılması durumunda yurt içi pazardan da 
ciddi ivme olacağını belirten Kavaloğlu, 
“Çünkü iklim şartları daha güzel. Ve 
iyi, güzel bir haziran ayı geçireceği-
mizi düşünüyorum. 5 Mayıs itibarıyla 
Antalya’ya gelen kişi sayısı 2 milyon 
300 bini geçti. Bu rakam hemen hemen 
geçen seneyle aynı. Dolayısıyla bu 
bizim için çok olumlu. Gelecekle ilgili 
de olumlu bir görüş veriyor bize. Geçen 
sene 17 milyonu yakalamıştık transit 
yolcularla birlikte. 

Bu yıl 18 milyonu yakalama hede-
fimiz devam ediyor. Kültür ve Turizm 
Bakanı’mız da geçen hafta ilk çeyre-
ği değerlendirdi. Dolayısıyla ikinci 
çeyrekte toparlama, üçüncü çeyrekte de 
öne geçme dönemi bekliyoruz. Son çey-
rekte de yine Antalya 18 milyona yakın 
bir turistle 2025 yılını tamamlayacak” 
diye konuştu. n DHA

Turizmde çifte bayram umudu
TURİZMCİLER, bu yıl Kurban 
Bayramı ile Hristiyanlıkta en 
önemli dini bayramlardan 
biri olan Pfingsten’in art 
arda geldiğini belirtip, yo-
ğunluk bekledikleri açıkladı. 
Sektör temsilcileri, Kurban 
Bayramı tatilinin 9 güne 
çıkartılması ve kararın erken 
açıklanmasını da istedi.

AKTOB Başkanı Kaan Kaşif Kavaloğlu, 
pandemi döneminde fiyatları artırma şans-
ları olmadığını, 2023 ve 2024’te çift taneli 
rakamlarda artış yaptıklarını, bu sene ise 
çok fazla çift haneli artış yapamadıklarını 
söyledi. Fiyatlarda bu yıl yüzde 7 ile 9 
arasında artış yapıldığını açıklayan Kava-
loğlu, “2025, fiyatlarımızı çok yükseltti-
ğimiz bir yıl olmadı ama sizler de takdir 
edersiniz ki sabit döviz kuru politikası 
turizmciyi, özellikle otelciyi negatif yönde 
çok kötü etkiliyor. Dolayısıyla ciroları-
mız artabiliyor ama kârlılıklarımız geriye 
gidiyor” dedi. 

45-50 LİRA ARASINDA OLMALI
Bugünkü düşük kur seviyeleriyle haziran 
ayına kadar dayanabilme şansları oldu-
ğunu dile getiren Kavaloğlu, şu çağrıda 
bulundu: “Tabii ki hepimiz bu ülkede 
yaşıyoruz. Ülkemizin parasının değerli 
olması bizim için çok önemli. Enflasyo-
nun olmadığı bir ortamda döviz kurunun 
artmasına ihtiyacımız yok. Ama hem 
enflasyon olursa hem de döviz kuru sabit 
kalırsa bizim için çok zor bir durum bu. 
Dolayısıyla kurun bir an önce 45 lirayla 
50 lira arasında oturması gerekiyor. Tu-
rizmci o zaman rahat eder. Ama dediğim 
gibi hiç enflasyon olmasın, hiç kurumuz 
da artmasın, paramız en değerli haliyle 
kalsın, bunu tercih ederiz.”

GECELEMELER 107-108 DOLARA 
YÜKSELDİ
Antalya’da kişi başı gecelemelerde bu 
yılın ilk 3 aylık dönemi için Kültür ve Tu-
rizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’un 103 
dolar olarak açıkladığını ifade eden AK-
TOB Başkanı, 2025 yılı hedefini de şöyle 
açıkladı: “Biz bu sene yaklaşık 110 dolara 
yakın bir rakam bekliyoruz. Ben 107-108 
dolarlarda kalacağımızı düşünüyorum kişi 
başı gecelemede. Bu anlamda baktığınızda 
hedefimiz olan ülkeler Fransa ve İspanya 
120 dolar. Hedefimiz üç yıl içerisinde 120 
doları geçmek olmalı.” n DHA

Turizmde
kur çağrısı

Kepez’de, Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün gençliğe armağan ettiği 19 Mayıs 
Gençlik ve Spor Bayramı, dolu dolu etkin-
liklerle kutlanacak. Kutlamalar, 17 Mayıs 
Cumartesi günü saat 20.30’da Kepez 
Belediyesi Çocuk ve Gençlik Senfoni 
Orkestrası eşliğinde Dokuma Park’ta 
sahnelenecek “Edip Akbayram ve Volkan 
Konak Şarkıları” konseriyle başlaya-
cak. 18 Mayıs Pazar günü saat 21.00’de 
ise gençlerin severek dinlediği ünlü rap 
sanatçısı Gazapizm, Dokumapark’ta sahne 
alacak. Gençliğin sesi Gazapizm, Antal-
yalı hayranlarına muhteşem bir konser 
verecek. 

ÖDÜLLÜ TURNUVA 
Gençlere yönelik bir diğer etkinlik ise; 
17-18 Mayıs tarihlerinde düzenlenecek 
“Antalya Lise Öğrencileri Açık Münaza-
ra Turnuvası” olacak. Antalya’daki tüm 
lise öğrencilerine açık olan ve ödüllerin 
dağıtılacağı turnuva, Kepez Belediyesi 
ile Antalya Lise Münazara Topluluğu iş 
birliğinde gerçekleştirilecek. Turnuvada 
birinciye tablet, ikinciye bisiklet, üçün-
cüye akıllı saat, dördüncüye kulaklık ve 
tüm katılımcı takımlara 500 TL değerinde 
kitap çeki verilecek. Turnuvaya başvurular 
15 Mayıs’a kadar Erdem Bayazıt Kültür 
Merkezi’ne yapılabilecek. Detaylı bilgiye 
(0242) 325 60 60 numaralı telefondan 
ulaşılabilecek. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Kepez’de 19
Mayıs şenliği

Manavgat’ın Sorgun Boğaz Sahili Mendirek 
bölgesinde, 18 Nisan 2025 tarihinden itiba-
ren devriyelerini sürdüren DEKAFOK Kıyı Ko-
ruma Derneği ekipleri, 9 Mayıs 2025 Cuma 
günü saha devriyeleri sırasında sezonun ilk 
deniz kaplumbağası yuvasını tespit etti. Ak-

deniz Üniversitesi ve Ege Üniversitesi iş bir-
liğiyle, Prof. Dr. Ertan Taşkavak ve Prof. Dr. 
Hakan Sert’in uzmanlığında yürütülen deniz 
kaplumbağası izleme ve koruma çalışmaları 
kapsamında belirlenen yuva korumaya aldı.
DEKAFOK Başkanı Seher Akyol, “Manavgat, 
doğal güzellikleri kadar biyolojik çeşitli-
liğe sağladığı katkıyla da büyük bir değer 
taşıyor. Deniz kaplumbağalarının yuvalama 
süreci, doğayla kurduğumuz dengenin 
hassasiyetini ortaya koyuyor. 
Bu süreci yerel halkla birlikte koruyarak, 
hem insanlar hem de kaplumbağalar için 

ortak yaşam alanlarını sürdürülebilir kılmak 
en önemli hedefimiz” dedi.Diğer yandan 
koruma süreci kapsamında gece ve sabah 
devriyeleri, yuva işaretleme ve koruma 
kafeslerinin kurulumu gibi adımlar uygu-
lanırken, uzmanların sahil boyunca yeni 
yuvaların tespiti için gözlemlerini sürdür-
düğü belirtildi. Sahil kullanımı konusunda 
ise vatandaşlar bilinçli hareket etmeye 
çağrılırken, motorlu araçların kumsala 
girmesinin, sahilde ateş yakılmasının ve çöp 
bırakılmasının yuvalama sürecini olumsuz 
etkileyebileceği kaydedildi. n DHA

İLK YUVA
HEYECANI

ANTALYA'da 1 kişinin hayatını kaybettiği 
teleferik kazasının 6'ncı duruşmasında yeni 
bilirkişi raporun okundu. Raporda. direk ve 
birleşim noktalarının istisnai yük koşulları-
na uygun tasarlanmadığına dikkat çekildi. 
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ZAYİ

Antalya Büyükşehir Belediye-
si, ilçe belediyeleri, Antalya 
Emniyet Müdürlüğü, kamu 
kurum kuruluşları, meslek 

odaları ve STK temsilcilerinden oluşan 
UKOME Genel Kurul Toplantısı Nisan 
ayı olağan toplantısı gerçekleştirildi. 
ASAT Hizmet Binası Toplantısı Salo-
nu’nda gerçekleşen toplantıda Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek ve UKOME 
Genel Kurulu üyeleriyle bir araya geldi. 
3-9 Mayıs Trafik Haftası etkinlikleri 
kapsamında UKOME Genel Kurul 
üyeleriyle bir değerlendirme toplantısı 
yapan Vali Hulusi Şahin ve Başkan Mu-
hittin Böcek daha sonra basın mensup-
larına açıklamalarda bulundu. 

TRAFİKTE İYİ ORGANİZE OLMAK 
GEREKİYOR
Antalya Valisi Hulusi Şahin, UKO-
ME’nin Antalya trafiğini belirleyen 
ve yöneten bir yapı olduğuna dikkat 
çekerek, “UKOME’de hem belediye-
mizden hem de diğer kamu kurum ve 
kuruluşlarımızdan ve odalarımızdan, 
meslek örgütlerimizden temsilciler bu-
lunuyor.  İl Emniyet Müdürümüz bazı 

veriler verdi. Kişi başına düşen araç 
sayısında Türkiye ortalaması 2.7 iken 
Antalya 1.7 yani iki kişiden daha azına 
bir araba düşüyor. Motosiklette de Tür-
kiye ortalaması 12 iken Antalya’da 5.30 
bunlar tescilli plakalı araçlar bir de bizi 
ziyaret eden araçlar var ki bunların da 

çok olduğunu tahmin edersiniz.Bu ka-
dar yoğun bir trafiğin olduğu bir şehirde 
trafikte sağlıklı bir akışı sağlamak kolay 
değil. Bunun için iyi çalışmak lazım, iyi 
organize olmak lazım” dedi. 

TURİZM SEZONU ÖNCESİ ÖNLEMLER 
ELE ALINDI
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek de Vali Hulusi Şahin’e 
ziyareti için teşekkür etti.  Turizm sezo-
nu öncesinde alınması gereken önlem-
lerin ele alındığını söyleyen Başkan Bö-
cek, Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
ulaşımla ilgili çalışmaları hakkında 
bilgi verdi. Başkan Böcek, “148 akıllı 
kavşağımızla beraber Emniyetimizle iş 
birliği halinde çalışmalarımızı devam 
ettiriyoruz. 2040 yılına kadar sürdürü-
lebilir Kentsel Ulaşım Master Planını 
tamamlıyoruz. Bu yıl ihalesini yaptık. 
Yılsonuna kadar tamamlayacağız. 200 

milyon TL’ye mal olacak bu proje 19 
ilçemizi öngörüyor ve ben ilk sunumu 
aldım çok güzel. İnşallah Sayın Valimi-
ze bu sunumu yapacağız” dedi. 

BAŞKAN BÖCEK KAZASIZ BİR 
SEZON DİLEDİ
Antalya’da ulaşımla ilgili tüm kurum 
kuruluşlarla işbirliği içerisinde ça-
lıştıklarını söyleyen Başkan Böcek, 
“Ulaştırma Bakanlığı’nın da kavşaklarla 
ilgili çalışmaları devam ediyor. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi olarak göreve 
geldiğimizde 3. Etap Raylı Sistemi 
bitirdik. Şimdi 4. Etap Raylı Sistemin de 
ihalesini tamamladık. 
Bunu da Konyaaltı’ndan başlatıyoruz. 
Tekrarkazasız bir sezon diliyorum ve 
Trafik Haftamızı kutluyorum. Başta 
Sayın Valim olmak üzere tüm katılan 
herkese çok teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. n BÜLTEN/ABB

ULAŞIM SORUNLARI 
MASAYA YATIRILDI 
Antalya Valisi Hulusi Şahin ve Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek 3-9 Mayıs tarihleri 
arasında kutlanan Trafik Haftası’nda UKOME Genel Kurulu üyeleriyle bir araya geldi. Böcek, “Ulaşım 
Master Planının ihalesini yaptık, bu yıl sonuna kadar bitiriyoruz. 200 milyon TL’ye mal olacak” dedi

Antalya Biriketçiler, Nalburiyeciler, 
İnşaat Malzemecileri ve Hafriyatçılar 
Esnaf Odası’nda yaşanan olağanüstü 
kongre sürecinin ardından göreve 
gelen Başkan Özgür Bucaklı, görev 
süresi boyunca yaşanan tartışmalar ve 
kurum içi gerginlikler sonrası istifa 
etti. Bucaklı kararını sosyal medya 
üzerinden duyurdu. Olağanüstü genel 
kurulun ardından göreve geldiğini ha-
tırlatan Bucaklı, “Görevim sürecinde 
üyelerimiz adına verdiğimiz emek ve 
ekmek mücadelesinde odamızın ima-
jının zedelenmesine sebebiyet verdi. 
Bu durum sorumluluğunu üstlendiği-
miz yönetim kurulu üyelerimizin ve 
oda üyelerimizin yaşanan ekonomik 
sıkıntılarını arttırmış, oda üyeleri 
arasında ayrışmalara sebebiyet verdi. 
Yaşananlar nedeniyle derin üzüntü 
yaşarken, taşıdığım sorumluluğun 
ağırlığıyla oda başkanlığı görevim-
den üyelerimizin sükuneti, odamızın 
kötü imaj ile anılmaması adına istifa 
ediyorum.” dedi. 

SERT RÜZGARLAR ESTİ
Bucaklı ve eski yönetimden Halil Efe 
Çevik arasında geçtiğimiz günlerde 
sosyal medya üzerinden başlayan 
karşılıklı suçlamalar, oda çevresinde 
adeta sert rüzgarlar estirdi. Bucak-
lı, kendisine yönelik linç girişimi 
olduğunu iddia ederken, Çevik ise 

Bucaklı’nın iddialarını yalanlamıştı. 

İDDİALARI YALANLADI
Olayla ilgili ilk açıklama, sosyal 
medya üzerinden Halil Efe Çevik’ten 
gelmişti. İddiaları yalanlayan Çevik, 
Bucaklı’nın kendisine hakaret ve 
tehdit içeren mesajlar gönderdiğini 
ve konum atarak yüz yüze görüşmeye 
çağırdığını öne sürdü. Çevik, “Ben, 
oğlum ve üç tanıdığım ile birlikte 
belirtilen adrese gittik ancak Özgür 
Bucaklı’nın bulunduğu iş yerine hiç 
girmedik. Kendisine yönelik herhangi 
bir müdahalede de bulunulmadı.” 
sözlerine yer vermişti.

LİNÇ İDDİASI
Özgür Bucaklı ise “Halil Efe Çe-
vik bana mesaj göndererek teke tek 
görüşmek istediğini söyledi. Ben de 
bulunduğum yerin konumunu attım. 
Ancak kısa süre sonra işyeri sahibi 
dışarı çıkmamam gerektiğini söyledi. 
Oğlum dışarı çıktığında 20 kişilik bir 
grubun sopa ve silahlarla saldırmak 
üzere beklediğini gördü.” demişti. 
Bucaklı istifasını sosyal medya hesa-
bından açıklamada bulundu. Yeni oda 
başkanı ise yönetim kurulu üyelerinin 
kendi aralarında yapılacağı seçim ile 
belli olacak. n ERTUĞRUL GÜN

SÜRPRİZ İSTİFA 
Antalya Biriketçiler, Nalburiyeciler, İnşaat Malzemecileri ve Hafriyatçılar Esnaf Odası Başkanı Öz-
gür Bucaklı,  sürpriz bir şekilde görevinden istifa etti. Rakiplerinin saldırısına uğradığı iddia edilen 
Bucaklı,  “Üyelerimizin sükuneti, odamızın kötü imaj ile anılmaması adına istifa ediyorum.” dedi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi ev 
sahipliğinde bu yıl 4.’sü gerçek-
leştirilen Foodfest Antalya Gastro-
nomi Festivali, Kumluca ilçesinde 
domates hasadı ile başladı. Kumluca 
Karşıyaka Mahallesi’nde bulunan 
bir serada gerçekleştirilen hasa-
da Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Kumluca 
Belediye Başkanı Mesut Avcıoğlu, 
Finike Belediye Başkanı Mustafa 
Geyikçi, Büyükşehir Belediye Genel 
Sekreteri Cansel Tuncer, Kumlu-
ca Ziraat Odası Başkanı Hidayet 
Kökçe, Kumluca Ticaret Borsası 
Başkanı Fatih Durdaş katıldı. Ulusla-
rarası FoodFest Antalya Gastronomi 
Festivali kapsamında düzenlenen 
domates hasadının gerçekleşeceği 
serayı gezen Başkan Muhittin Böcek 
ve Mesut Avcıoğlu daha sonra serada 
domates topladı. 

Hasat etkinliğine Foodfest Antalya 
Gastronomi Festivali’ne katılmak 
üzere Antalya’ya gelen ünlü şefler de 
katıldı. 

Başkan Böcek ve Başkan Avcıoğ-
lu, hasat sonrası toplanan domates-
leri Kumlucalı kadınlar ile birlikte 
salça yapılmak üzere sıktı. 

YERELDEN KALKINMA PROJELERİ 
İLE ÇİFTÇİNİN YANINDA
Antalya’mız turizmin yanı sıra 
verimli topraklarıyla tarımda da ilk 
sırada olduğunu söyleyen Başkan 
Muhittin Böcek, “21 halimiz ve 
1938 tüccar ve komisyoncumuz var. 
Yerelden kalkınma ilkeleri doğrultu-
sunda Kumluca ilçemizi Çiftçi Kart 
projesiyle pilot bölge ilan ettik. Bu 
sayede çiftçilerimizin ve üreticileri-
mizin yanında olmaya çalışıyoruz. 
Ben de bu cam seralardan çıkmış 
birisiyim. Mazotun ve gübrenin 
önemini iyi bilirim. 

50 sulama kooperatifinin enerjisi-
nin %85’ini ödüyoruz. Dijital tarımla 
ilgili de destek veriyoruz. 

Antalya’mızda 700’ün üzerinde 
endemik bitki ve 19 coğrafi işaretli 
ürünümüz var; bu sayıyı artırmak 
için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Yerelden kalkınma projemizle üre-
ticilerimize destek vermeye devam 
edeceğiz”dedi.

KUMLUCA’NIN ZENGİNLİKLERİ 
TANITILIYOR
Domates hasadına katılan Kumluca 
Belediye Başkanı Mesut Avcıoğlu 
daIV. Uluslararası FoodFest Antalya 
Gastronomi Festivali kapsamında 
hasat etkinliğine ev sahipliği yap-
maktan büyük mutluluk duyduklarını 
belirterek, “Bize bu fırsatı tanıyan 
Büyükşehir Belediye Başkanımıza 
teşekkür ediyorum. 

Tarihi, kültürü, doğası ve tarım 
potansiyeliyle büyük zenginliklere 
sahip bir bölgede yaşıyoruz. Gast-
ronomi turizminin önemi artık daha 
iyi anlaşılıyor. Bu kapsamda hem 
bölgenin zenginliklerini tanıtmak 
hem de tarımla uğraşan üreticilere 
destek olmak amacıyla çalışmalar 
yürütüyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/ABB

Domates 
hasadıyla 
festivale start

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
belediyenin Şefkat ve Huzurevinde düzenle-
nen “Anneler Günü” etkinliğine katıldı. Hu-
zurevi sakinlerinin yoğun ilgisiyle karşılanan 
Başkan Kocagöz, ziyareti sırasında duygusal 
anlar yaşadı. Etkinliğe katılan öğretmen 
ve öğrencileri gören Başkan Kocagöz, 
“Çocuklarımızın huzurevine gelmesi beni 
ayrıca mutlu etti. Ayaklarınıza ve yüreğinize 
sağlık“ diyerek duygularını dile getirdi. Baş-
kan Kocagöz, Anneler Günü’nü kutlayarak, 
“Sizler hepimizin annesi ve babasısınız. Biz 
de sizlere layık olmak, sizi mutlu etmek için 
çalışıyoruz” dedi. 

KEPEZ YAŞLILARIN DOSTU BİR 
İLÇE OLACAK 
Konuşması sırasında huzurevinin hemen 
yanındaki araziyi işaret eden Başkan Koca-
göz, “Burası 30 dönümün üzerinde… Artık 
buraları sizlere emanet edeceğiz. Burada 
yaşlılara yönelik üç aşamalı bir projeyi haya-
ta geçireceğiz. İlk etapta huzurevi sakinleri-
nin keyifli vakit geçirebileceği sosyal aktivite 
alanları oluşturulacak. Bu alanlar halka da 
açık olacak, böylece yaşlılarımızın toplumla 
iç içe olması teşvik edilecek. İkinci etapta 
Türkiye’ye örnek olacak bir Alzheimer Mer-
kezi kurulacak. Üçüncü etapta da burada 
“Yaşlılar Köyü” kuracağız. Kepez yaşlıların 
dostu bir ilçe olacak” diye konuştu.  
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

KOCAGÖZ’DEN 
HUZUREVİ
SAKİNLERİNE 
3 MÜJDE

Manavgat Belediyesi’ne bağlı Side 
Kreş ve Gündüz Bakımevi ile Çolaklı 
Kreş ve Gündüz Bakımevi’nde öğre-
nim gören minik öğrenciler ve velile-
ri, Anneler Günü vesilesiyle düzenle-
nen kutlamada bir araya geldi. Boğaz 
Otel’de gerçekleştirilen kutlamada 
eğlenceli anlar yaşandı.Manavgat 
Belediyesi’nin her yıl geleneksel hale 
getirmeyi hedeflediği Anneler Günü 

etkinliği, bu yıl da büyük bir coş-
kuyla kutlandı. Etkinliğe, Manavgat 
Belediye Başkan Yardımcısı Gülsüm 
Özer ve Kreş Müdürü İhsan Can da 
katıldı.Etkinlik boyunca hem çocuk-
lar hem de veliler doyasıya eğlendi. 
Öğrenciler oyun alanlarında vakit 
geçirirken, anneler de sohbet edip bol 
bol fotoğraf çektirdi. Etkinliğin ar-
dından velilere Anneler Günü’ne özel 
hazırlanan hediyeleri takdim edildi. 
n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

Renkli kutlama
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Antalya’nın dünyaca ünlü 
Konyaaltı sahili turizm 
sezonunun başlaması ile 
birlikte işgal görüntüleri 
gelmeye başladı. Sahilde 

hemen her yıl yaşanan yıkım gerginlik-
leri her sezon öncesinde olduğu gibi bu 
yıl da yaşanıyor. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin geçen yıl hayata geçirdiği 
2. Etap Konyaaltı Sahil Projesi alanından 
gelen görüntüler ise tepki çekti. 

VALİ ŞAHİN UYARMIŞTI
Sahilde işgallere karşı gelen tepkilerin 
ardından hem Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi hem de Antalya valiliği yeni yılla 
birlikte harekete geçmişti. Konyaaltı Sa-
hili bölgesinin korunması, geliştirilmesi 
ve turizm sezonuna en iyi şekilde hazır-
lanması amacıyla düzenlenen Konyaaltı 
Sahili Değerlendirme Toplantısı’nın 
ikincisi, Antalya Valisi Hulusi Şahin baş-
kanlığında şubat ayında gerçekleştirildi. 
Toplantıda Konyaaltı Sahili bölgesinde 
faaliyet gösteren işletmeler, yasal kulla-

nım alanları dışında aykırılıkları gider-
meleri, aksi takdirde yıkım dahil bütün 
yasal yaptırımların tavizsiz uygulanacağı 
hususunda uyarılmıştı. 

YOĞUN DENETİM KARARI
Vali Şahin, “Konyaaltı Sahili’nin eşsiz 
güzelliğini daha ileriye taşımak ve 

hizmet kalitesini artırmak konusunda 
tüm paydaşlarımızla aynı fikirdeyiz. 
Amacımız, işletmelerimizle iş birliği 
içinde, herkesin kazanabileceği ve tüm 
Antalyalıların faydalanabileceği bir 
çalışma gerçekleştirmektir. Bu doğrul-
tuda, Antalya genelinde, başta turizm 
tesisleri olmak üzere, kamuya ve özel 
sektöre ait tüm tesislerin düzenli dene-
timlerini gerçekleştirmek için tüm kurum 
ve kuruluşlarımızla beraber geniş bir 
çalışma yürüteceğiz. Bu kapsamda, ilçe 
bazlı komisyonlar kurarak ilgili mevzuat 
çerçevesinde yoğun bir denetim faaliyeti 
gerçekleştireceğiz.” demişti.

İŞLETMECİLER YIKIMA DİRENDİ
Bu uyarıların ardından işgallerin devam 
etmesi üzerine Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Zabıta Daire Başkanlığı'na 
bağlı ekipler, Konyaaltı Sahili'ndeki 
işletmelerde denetim  yaptı. Denetimler-
de işyerlerinin kaçak bölümleri yıkıldı. 
Burada bulunan mobilyalar da kaldırıldı. 
Bu sıradaKonyaaltı Sahili’nde zabıta 

ekipleri ile işletme sahipleri arasında 
gerginlik yaşandı. Esnaf, kıyı işgali ge-
rekçesiyle masa ve koltuklara el koymak 
isteyen zabıtaya direnince arbede çıktı. 
Çevredeki vatandaşların da olaya dahil 
olmasıyla gerginlik tırmanırken, bazı 
işletme sahipleri arbede sırasında fenala-
şarak baygınlık geçirdi.

BATIDA İŞGALE HAZIRLIK
Konyaaltı sahilinin doğusunda zabıta 
ekipleri işe işletme sahipleri ve çalışan-
lar arasında yıkım arbedesi yaşanırken 
2. Etap Konyaaltı Sahil Projesi’nde 
bambaşka bir görüntü ortaya çıktı. Sahile 
gelen vatandaşlar tarafından cep telefonu 
kamerası ile çekilen görüntülerde sahilde 
yasak olan bölgede demir yığınlarının 
olduğu görüldü. Denize sadece metreler-
ce gerisinde işgale zemin hazırlanması 
tepkileri de beraberinde getirdi. Vatan-
daşlar tarafından yapılan yorumlarda, 
“Bir tarafta yıkım, diğer tarafta işgale 
zemin” şeklinde yorumlandı. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

KONYAALTI SAHILI’NDE DENETIMLER FAYDA ETMIYOR

BİR TARAFTA YIKIM
BİR TARAFTA İŞGAL

Konyaaltı sahili turizm sezonunun başlaması 
ile birlikte işgal görüntüleri de gelmeye baş-
ladı. Sahilin doğusunda işgallere karşı yıkım 
çalışması varken batıda ise işgale zemin ha-

zırlamak için sahil demire boğuldu. 

Dünyanın en güzel koylarına 
sahip tarihi ve doğasıyla tur 
tekneleri ve özel yatlarla yerli ve 
yabancı turistlerin gözde tatil cen-

neti Demre ilçesine Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı’na bağlı 6’ncı 
Bölge Müdürlüğü’nce inşa edilen 
Demre Yat Limanı projesinin 
yüzde 99’u tamamlandı. 
Önümüzdeki yaz işletmeye alın-
ması planlanan ve Yap-İşlet-Dev-
ret modeli ile yapılan Demre 
Yat Limanı’nın altyapı inşaatı, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
ihalesi kapsamsında 2017’de, 
2025 yılı fiyatlarıyla 732 milyon 
TL’ye tamamlandı. 
Yat limanın üst yapılarına ilişkin 
2023 yılında başlayan inşa çalış-
malarında sona gelindi. Toplam 
389 milyon 278 bin TL proje be-
delli Yat Limanı’nda ana mendi-
rek kroman duvarı, tali mendirek 

kroman duvarı, çekek yeri, travel 
lift yapısı, rıhtım inşaatları ve 
saha kaplama betonu tamamlandı. 
Tüm üstyapılar ve peyzaj işleri, 
yüzer iskele imalatları biten 
limanda, yaklaşık yüzde 99 fiziki 
gerçekleşme sağlandı.
 Kara alanı 64 bin metrekare, 
korunaklı su alanı 120 bin metre-
kare olan Demre Yat Limanı, 450 
yat kapasitesi denizde, 300 yat 
kapasitesi karada olmak üzere, 
toplam 750 yat bağlama kapasite-
sine sahip. 

KARAYOLU OLMAYAN  
KÖYE İSKELE
Diğer yandan bakanlığın 2024 
yılında başlatılan ve bu yıl 

tamamlanması hedeflenen Demre 
Kaleköy Gezi Tekneleri Yüzer 
İskelesi ise karayolu ile ulaşımın 
olmadığı Kaleköy’de toplam 10 
milyon 868 bin TL proje bedelle 
105 metre uzunlukta yüzer iskele 
ve 18 tek yanaşma kapasitesine 
sahip olacak. Karayolu ile ulaşım 
imkanı bulunmayan doğal ve 
tarihi güzellikleri ile turistlerin 
ilgisini çeken Demre Kaleköy’e 
gezinti ve tur tekneleri ile deniz-
den ulaşım sağlanabiliyor. Demre 
Belediye Başkanlığınca projeleri 
hazırlatılarak Ulaştırma ve Altya-
pı 6’ncı Bölge Müdürlüğü’ne ya-
pılan başvuru ile projelendirilen 
yüzer iskele için iskele imalatları 
devam ediyor. n DHA

Demre’ye yat limanı
Kaleköy’e yüzer iskele
Türkiye’nin en güzel 
koylarına sahip ve gezi 
tekneleri ile özet yatların 
uğrak noktası Antalya 
Demre’deki yat limanı 
yüzde 99 tamamlanırken, 
karayolu bulunmayan 
Kaleköy’e ise 18 tekne ya-
naşabilecek yüzer iskele 
inşası devam ediyor. 

Manavgat Ticaret ve Sanayi 
Odası (MATSO) tarafından 
düzenlenen “Topraksız Tarımda 
Çilek Yetiştiriciliği” konulu 
bilgilendirme toplantısı yoğun 
katılımla gerçekleştirildi. 
Toplantının açılış konuşma-
sını yapan MATSO Başkanı 
Seydi Tahsin Güngör, Manav-
gat’ın tarım, turizm ve ticaret 
sektörleriyle ülke ekonomisine 
önemli katkılar sağladığını 
belirtti. Tarımın kadim sektör-
lerden biri olduğunu ve kentte 
son yıllarda hızlı bir gelişim 

gösterdiğini ifade eden Güngör, 
bu gelişimin sürdürülebilir-
liğinin sağlanmasının büyük 
önem taşıdığını vurguladı. 
Başkan Güngör, “MATSO olarak 
Manavgat tarımının gelişimine 
katkı sunmak amacıyla çeşitli 
raporlar hazırlıyor, eğitimler ve 
bilgilendirme toplantıları dü-
zenliyoruz. Üyelerimizin özel-
likle son dönemde topraksız 
tarım ve çilek yetiştiriciliğine 
yönelik artan ilgisi doğrultu-
sunda bu toplantıyı organize 
ettik” dedi.  n DHA 

Topraksız tarım
eğitimi verildi
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Türk Hava Yolları (THY) ana 
sponsorluğunda Serik’e bağlı 
Belek Turizm Merkezi’nde 
bulunan Regnum Carya Golf 
Kulübü’nde gerçekleştiri-

len Turkish Airlines Open 2025 Golf 
Turnuvası devam ediyor. TGF Başkan 
Vekili Nihat Özdemir, European Tour’un 
uzun zaman sonra yeniden Antalya’da 
gerçekleştirildiğini anlattı. Bu yıl 8’incisi 
düzenlenen European Tour’un sürekli 
hale getirilen turnuva olması gerektiğini 
vurgulayan Özdemir, “Türkiye’de golf 
için büyük yatırımlar yapıldı. Eksiğimiz 
vardı. European Tour uzun zamandır oy-
nanmıyordu. Öncesinde 7 defa oynandı. 
Bu sefer 8’incisi oldu. Bunu düzenleme 
imkanı bizim federasyonumuzda ger-
çekleşti. Bundan dolayı çok mutluyum. 
Burada kalmaması lazım. Bu başlangıç 
ve sürekli hale getirilen turnuva olması 
lazım. Federasyon olarak gerekli çalışma 
ve görüşmeleri yapacağız. Gençlik ve 
Spor Bakanlığı, Kültür ve Turizm Bakan-

lığı yanımızda oldu, ana sponsorumuz 
Türk Havayolları’na, Regnum otelleri 
ve sahası sahibi Fikret Öztürk’e teşek-
kür ederim. Kendisi golfe yatırım yaptı 
ve turnuvaya gerekli destekleri sağladı. 
Güzel saha, hava güzel, katılanlar çok 
mutlu. Golfçülerin tek ricası ‘Bunu sü-
rekli hale getirin.’ Bizim düşüncemiz de 
bu. Çalışmalarımız devam edecek. Bunu 
sürekli hale getirecek ekibimiz de var” 
diye konuştu. 

YILDIZLARIN ÇIKACAĞINA İNANIYORUM
Turnuvada 7 Türk sporcunun yer aldı-
ğına dikkati çeken Özdemir, “İyi, orta 
neticeler alanlar var. Yarın oyunlarına, 
iddialarını sürdürmeye devam edecek-
lerine inanıyorum. 7 Türk sporcunun 
bu turnuvada oynaması Türk golf sporu 
açısından çok önemli köşe noktasıydı, 
bunu aştık. Hedefimiz Avrupa’da ve 
dünyada düzenlenen turnuvalara Türk 
sporcularını yollamak. İyi neticeler 
alacağız. Veteran oyuncusuyum. Golf 

sporunu seviyor, oynuyorum. Önemli 
olan gençlerin bu spora kazandırılması. 
İstanbul ve Antalya’da akademi kurmak 
yeterli değil. Anadolu’ya yaymak lazım. 
Anadolu’da kıymetli, değerli golf yıldız-
larının çıkacağına inanıyorum. Federas-
yon olarak yol haritamızı biliyoruz. Genç 
sporcuları golf federasyonuna katarak 
turnuvada 10-15 sporcuyla yer almamız, 
olimpiyatlarda başarılı olmamız lazım.”

15 KİLOMETREDE 16 GOLF SAHASI
Serik Kaymakamı Cemal Şahin ise golf 
sporunda önemli sporcuların yer aldığı 
turnuvanın Belek’te düzenlenmesinden 
mutluluk duyduğunu belirtti. Golf turiz-
minin Belek turizminine öne çıkmasına 
katkı sağladığını anlatan Şahin, golf 

sporunun bölgedeki turizm faaliyetleri-
nin 12 ay sürmesine imkan sağladığına 
değindi. Belek bölgesinin yılda yaklaşık 
3 milyon yabancı turisti ağırladığını 
belirten Şahin, “15 kilometre içerisinde 
16 golf sahasının olduğu ender yerlerden 
biri Belek. Önemli turnuvaya ev sahipliği 
yapmak misafirlerimizi ağırlamaktan 
dolayı mutluyuz. Turizmden ciddi gelir 
elde ediyoruz. Bölgede turizmin yanında 
tarımı da destekliyoruz. Turizmi sadece 
güneş, deniz, kum olarak değil, golf, 
futbol, tenis, kongre etkinlikleriyle ele 
aldığımızda turizm daha da katma değerli 
sektör oluyor. Golf de bizim turizmdeki 
en önemli faktörlerden biri. Belek bölge-
si dünyada golf camiasında tanınan bir 

yer. Tesis kapasitemiz oldukça iyi du-
rumda. Gelen misafirlerimizin memnun 
olmasından mutlu oluyoruz. Turnuvaya 
gelen misafirler en yakın zamanda 
burada olmak, yeni turnuvalara katılmak 
istiyoruz. Bu da bizi mutlu ediyor” diye 
konuştu.

AMACIMIZ TÜRKİYE’DE GOLFÜ 
GELİŞTİRMEK
Türkiye Golf Federasyonu Yönetim Ku-
rulu Üyesi İsmail Hasan Akçakayalıoğ-
lu, European Tour’un gerçekleştirdiği 
DP World serisinin Avrupa’nın en büyük 
turnuva serisi olduğuna dikkati çekti. 
Serinin 26 ülkede yer aldığına dikkati 
çeken Akçakayalıoğlu, turnuvanın 178 
ülkede 680 milyon evde izlendiğinden 
bahsetti. Turnuvanın Türkiye’nin tanı-
tımı açısından önemli olduğunu anlatan 
Akçakayalıoğlu, “Golf federasyonu 
olarak amacımız Türkiye’de golfü geliş-
tirmek. Türk oyuncularımız bu sahalar-
da yer alıyor. Hakemlerimizin, stajyer 
hakemlerimizi uluslararası hakemlerin 
yanında gelişmelerini sağladık. Federas-
yon yetkililerimize görev verdik. Türkiye 
golfünün gelişmesine katkısı olduğunu 
düşünüyoruz” dedi. 

ASLAN İLE GÜRDENLİ İDDİALI  
Golf milli takım sporcusu İbrahim Tarık 
Aslan ise European Tour’da sürekli 
oynayıp, bu seviyelerdeki organizasyon-
larda kalıcı olmayı hedeflediğini söyledi. 
11 yıldır golf sporu yaptığını anlatan 
milli sporcu Can Gürdenli, profesyonel 
sporcularla oynamanın kendisi açısından 
önemli bir deneyim olduğunu belirtti. 
Gürdenli, önemli golf organizasyonların-
da başarılı sonuçlar elde etmeyi hedefle-
diğini belirtti. n DHA

Golfte hedef olimpiyat
TÜRKİYE Golf Federasyonu (TGF) Başkan Vekili Nihat Özdemir, Turkish Airlines Open 2025 Golf 
Turnuvasın takip etmek üzere Antalya’ya geldi. Özdemir.  “Genç sporcuları golf federasyonuna 
katarak turnuvalarda 10-15 sporcuyla yer almamız, olimpiyatlarda başarılı olmamız lazım” dedi. 

BUZ hokeyi, voleybol, basketbol, 
squash, güreş, futbol, yüzme, kick-
boks, cimnastik, tenis, drone ve espor 
olmak üzere 12 branşta faaliyetlerini 
sürdüren Muratpaşa Belediyesi Spor 
Kulübü’nün yeni yönetim kurulu 
belirlenen görevleri paylaştı.

Özcan Yılmaz, yeniden Muratpaşa 
Belediyesi Spor Kulübü Yönetim Ku-
rulu Başkanlığına seçildi. Başkan yar-

dımcılıklarına Murat Şimşek ve Bur-
cu Mehtap Zaman seçilirken, Erdal 
Özçivi ise kulüp koordinatörü oldu. 
2025 yılına, Gazipaşa Yağlı Pehli-
van Güreşleri’nde kazandığı altın 
kemerle giriş yapan ve ardından 26. 
Geleneksel Kumluca Yağlı Pehlivan 
Güreşleri’nde de altın kemerin sahibi 
olan Başpehlivan Orhan Okulu’nun 
bulunduğu güreş branşının sorumlu 

üyesi ise Yusuf Emrah Erdoğdu ve 
Adnan Tezgeloldu. Baş antrenörlüğü-
nü Kemal Yılmaz’ın üstlendiği Mu-
ratpaşaBelediyespor güreş takımında, 
bu sezon Orhan Okulu’nun yanı sıra 
Furkan Durmuş Altın ve Kürşat Şevki 
Korkmaz da yer alıyor. 

n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

Muratpaşa’da
görev dağılımı
Antalya Muratpaşa Belediyesi Spor Kulübü’nün yeni sezon 
için belirlenen yönetim kurulunun görev dağılımı gerçekleşti. 

Antalyaspor Kulübü’nün girişimleriyle 
bu yıl ilk kez düzenlenen International 
Golden Sun Rhythmics Cup, 8 Mayıs 
2025 tarihinde Muratpaşa İbrahim 
Çolak Spor Salonu’nda açılış töreniyle 
başladı.11 Mayıs’a kadar sürecek orga-
nizasyonun açılışına Antalya Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Yavuz Gürhan, 
Spor İşleri Müdürü Buğrahan 
Bozkurt, Antalya Cim-
nastik İl Temsilcisi 
ve Kepez Gençlik 
ve Spor İlçe 
Müdürü Yüksel 
Dorul, Antalya 
Büyükşehir 
Belediyesi 
Spor Hiz-
metleri Mü-
dürü Merve 
Kocagöz, 
Muratpaşa 
Belediyesi 
Spor İşleri 
Müdürü Varol 
Tanğ, Antalyaspor 
Kulüp Başka-
nı Mustafa Ergün, 
Başkan Vekilleri, Yönetim 
Kurulu Üyeleri, geçmiş dönem 
yöneticiler, sponsor temsilcileri, basın 
mensupları, kulüp çalışanları, hakemler, 
antrenörler, sporcular ve aileleri katıldı.

ÖZEL KOREOGRAFİLER
edi farklı ülkeden yaklaşık 700 spor-

cunun yer aldığı organizasyon, saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı’nın ardından 
başladı. Açılış konuşmalarını Antal-
yaspor Cimnastik Takımı Başantrenörü 
Merve Kahraman ve Kulüp Başkanı 
Mustafa Ergün gerçekleştirdi. Başkan 
Ergün konuşmasında tüm katılımcılara 

ve destekçilere teşekkür ederek, 
sporculara başarılar diledi.

Açılışta dereceye gi-
ren sporcular kupa 

ve madalyala-
rını protokol 

üyelerinin 
elinden 
aldı. An-
talyaspor 
Cimnastik 
Takı-
mı’nın 
özel kore-
ografileri 

izleyiciler-
den beğeni 

toplarken, 
yarışmalarını 

tamamlayan 
sporculara kulüp 

tarafından hazırlanan 
hediyeler takdim edildi. 

Sporcular’ınAntalya temalı alanlarda 
hatıra fotoğrafları çektirdiği tören, katkı 
sağlayan kamu kurumları ve sponsor 
firmalara plaket takdimiyle sona erdi. 
n BÜLTEN/AS 

Jimnastik buluşması
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Akdeniz Üniversitesi Psiki-
yatri Gündüz Hastanesi, 
hastalarına tarım ve sanat 
temelli terapilerle umut 

oluyor. Hastalar, hastane bahçesi ve 
serasında meyve-sebze yetiştiriyor, 
yemeklerini bu ürünlerle hazırlı-
yor. Ayrıca seramik, resim, takı ve 
müzik atölyeleriyle hem becerilerini 
geliştiriyor hem de terapi sürecine 
aktif katılıyor. Tedavi sonrası İŞ-
KUR ve paydaş kurumlar aracılığıy-
la istihdama yönlendirilen hastalar, 
üretken bireyler olarak topluma 
kazandırılıyor. Akdeniz Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan, Psikiyatri Gündüz Hastane-
si’ni ziyaret ederek Ruh Sağlığı ve 
Hastalıkları Anabilim Dalı Başkanı 
Doç. Dr. Ali Erdoğan’dan çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. 
SERACILIKTAN RESİM DERSLERİNE  
 Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Ruh Sağlığı ve Hastalıkları Ana-
bilim Dalı Başkanı Doç. Dr. Ali 
Erdoğan, 2007 yılından bu yana 
hizmet veren Psikiyatri Gündüz 
Hastanesi’nde şizofreni ve bipolar 

bozukluk gibi hastalıklara yönelik 
kapsamlı rehabilitasyon prog-
ramlarının yürütüldüğünü belirtti. 
Erdoğan, “Hastanemize yatış tedavi-
sinin ardından başvuran hastalar, 
günlük olarak gelerek çeşitli terapi 
ve rehabilitasyon hizmetlerinden 
yararlanıyor. Takı tasarımı, resim, 
seracılık gibi çok sayıda uygulamalı 

atölyenin yanı sıra grup terapileri 
ve bireysel destek programlarımız 
mevcut” dedi. Haftalık planlara 
göre yürütülen etkinliklerde Halk 
Eğitim Merkezi’nden gelen usta 
öğreticilerle birlikte müzik, İngiliz-
ce, resim, bahçecilik gibi alanlarda 
eğitimler verildiğini aktaran Doç. 
Dr. Erdoğan, “Seramız ve tarım 

alanlarımızla birlikte doğayla temas 
eden bir iyileşme süreci sunuyoruz. 
Bu yapısıyla Gündüz Hastanemiz, 
Türkiye’de hem detaylı uygulama 
çeşitliliği hem de tarım temelli 
rehabilitasyon alanında benzersiz 
bir model olma özelliği taşıyor” 
ifadelerini kullandı. 
İSTİHDAMA DESTEK
  Akdeniz Üniversitesi Psikiyatri 
Kliniği Hemşiresi Şeyma Kaplan 
Ekinci,  hastaların yalnızca tedavi 
edilmekle kalmadığını, istihdama da 
yönlendirildiğini vurguladı. Ekinci, 
“Başlangıçta yalnızca küçük bir 
bahçede üretimle başladık. Bugün 
100 metrekarelik kapalı sera ve 400 
metrekarelik açık alanda üretim ya-
pılıyor. Günlük programda, hastalar 
kendi ürettikleri sebze ve meyveleri 
mutfağa teslim ediyor, yemek hazır-
lanıyor, servis ediliyor ve tüm süreç 
hastaların aktif katılımıyla ilerliyor. 
8 yıldır düzenli gelen hastalarımız 
var. Artık işe hazır hale gelen hasta-
lar için İŞKUR ve partner kurumlar-
la iş birliği yapıyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/AÜ

TARIM VE SANATLA 
TERAPİ ALIYORLAR
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, Psikiyatri Gündüz Has-
tanesi’ni ziyaret ederek uygulamalı atölyelerde tarım ve sanatla terapi ala-
rak üretken bireyler olarak topluma kazandırılan hastalarla bir araya geldi. 

Manavgat Belediyesi’nin 
7-8 Mayıs 2025 tarihlerinde 
tarihi Side Limanı’nda ger-
çekleştirdiği Dans ve Müzik 
Festivali sona erdi. İki gün 
süren festivale Türkiye’nin 
yanı sıra Kazakistan, Ukray-
na, Gürcistan, Bulgaristan ve 
Moldova’dan gelen toplam 
26 grup katıldı. Yaklaşık 
1100 dansçının sahne 
aldığı etkinlikte, her ülkenin 
kültürel dokusunu yansıtan 

geleneksel kıyafetler ve 
müziklerle hazırlanan 
dans performansları, 

izleyenlere adeta görsel bir 
şölen sundu.
UNUTULMAZ SAATLER 
Gösteriler, Side Limanı’nın 
eşsiz tarihi dokusu eşliğinde 
akşam saatlerinde başladı. 
Gün batımının büyüleyici 
manzarası altında sahne alan 
dansçılar, halk dansları, mo-
dern dans ve ritmik koreogra-
filerle izleyenlere unutulmaz 
anlar yaşattı.Festivalin 
kapanış gecesinde Manavgat 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Mustafa Öztürk ve Manavgat 
Belediyesi Kültür ve Sosyal 
İşler Müdürü Gülcan Bulut, 
sahneye çıkan tüm gruplara 
teşekkür ederek çiçek ve pla-
ket takdim etti. n BÜLTEN/
MANAVGAT BELEDİYESİ 

COŞKULU FİNAL
Manavgat Belediyesi’nin organize 
ettiği uluslararası katılımlı Dans ve 
Müzik Festivali, tarihi Side Limanı’nda 
göz kamaştırıcı gösterilerle sona erdi.

KEMER ilçesinde sevdikleriy-
le dalış yapan yerli ve yabancı 
turistler, doğal kayadan oluş-
muş, kalbe benzeyen ‘Sevgi 
Geçidi’nden geçerek birbirlerine 
kalp şeklinde hediyeler verdi.
Kemer Kaymakamlığı öncü-
lüğünde oluşturulan, belediye 
ve STK’ların da bulunduğu 
Kemer Turizm Komitesi tarafın-
dan mayısın ‘Dalış Ayı’ olarak 
belirlenmesinin ardından ikinci 
etkinlik ‘Dökük Taşlar’ olarak 
bilinen bölgede düzenlendi. 
‘Dive in May’ sloganıyla düzen-
lenen etkinlik kapsamında dalış 
yapılan bölgenin adı da ‘Sevgi 
Koyu’ olarak değiştirildi. Koyda 

sevdikleriyle birlikte dalış yapan 
yerli ve yabancı turistler, doğal 
kayadan oluşmuş, kalbe benze-
yen ‘Sevgi Geçidi’nden geçe-
rek birbirlerine kalp şeklinde 

hediyeler verdi. Bu anlar, su altı 
fotoğraf sanatçısı Adnan Bü-
yük’ün objektifine yansıdı.
SULAR ALTINDA ORGANİZASYON
Kaymakam Ahmet Solmaz, 

“Mayıs ayını 
‘Dalış Ayı’ 
ilan etmiş-
tik. ‘Dive 
in May’ 
sloganıyla 
başlatmış 
olduğumuz 
etkinlikleri-
mizin bugün 
ikincisini 
gerçekleştiri-

yoruz. Şu anda içerisinde bulun-
duğumuz koyu yeni adıyla ‘Sev-
gi Koyu’ olarak adlandırıyoruz 
ve dalış ekiplerimizle birlikte 
belirlemiş olduğumuz ‘Sevgi 
Geçidi’nden, kalbe benzer bir 
kayamızdan misafirlerimizle 
dalışlarımızı gerçekleştirece-
ğiz. Mayısın ikinci haftasında 
kutlanan Anneler Günü’nü de 
esas alarak insanlığın en önemli 
duygusu olan sevginin en güzel 
şekilde emarelerinin gösterildiği 
bir ortamda ve bunu da dalış 
ayıyla birleştirip, mavi sular al-
tında gerçekleştirmek için böyle 
bir organizasyon düzenledik” 
dedi. n DHA

Sevgi Geçidi’nde dalış etkinlikleri

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Doğal Yaşam Parkı’nda Anneler 
Günü nedeniyle farklı bir etkinli-
ğe imza atıldı. Antalya’da çeşit-
li liselerde öğrenim gören lise 
öğrencilerinin de katılımı ile Doğal 
Yaşam Parkı’nda yeni doğum 
yapmış, annesi olmayan ve annesi-
nin bakmayı reddettiği hayvanlarla 
Anneler Günü kutlaması yapıldı. 
Öğrencilere hayvan ve doğa sev-
gisinin aşılanmasının hedeflendiği 
etkinlikte, çocuklara da hayvanlar 
hakkında bilgilendirme yapılarak 
temas etmeleri sağlandı. Etkinliğin 
asıl amacının öğrencilere hayvan 
sevgisi aşılamak olduğunu söyle-
yen Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Doğal Yaşam Parkı Şube Müdürü 
Dr. Aygül Arsun, “Personelimizle 
ve eğitime gelen lise çağındaki 
çocuklarımızla Anneler Günü 
etkinliği için birlikteyiz. Bu et-
kinliğin esas amacı çocuklarımıza 
doğa sevgisi ve hayvan sevgisini 
aşılamak” dedi. n İHA 
 

Onlar da anne

Alanya ilçesinde düzenlenen 11. 
Liselerarası Tiyatro Festivali’nin 
ikinci gününde ‘Jüri’ oyunu sahne-
lendi. Adalet, vicdan ve toplumsal 
sorumluluk temalarını işleyen 
oyun, izleyicilerden tam not aldı. 
Oyunun sonunda salonu dolduran-
lar oyuncuları uzun süre ayakta 
alkışladı.Gösterimin ardından 
sahneye çıkan oyunculara katılım 
sertifikaları, Başkan Danışmanı 
Faruk Konukçu tarafından takdim 
edildi. Konukçu, Alanya Belediye-
si’nin sanatın ve gençliğin yanında 
olmaya devam edeceğini belir-
terek, tüm vatandaşları festival 
boyunca sürecek oyunlara davet 
ederken, kültür ve sanatı destekle-
yen bu tür etkinliklerle gençlerin 
yeteneklerini sergilemelerine fırsat 
sunmayı sürdüreceklerini de sözle-
rine ekledi. n DHA 

Jüri sahnelendi


